

LBS II

DIN 02148250, 100 Capsules, Herbal combination, Stock No. 994-0

LBS II is an excellent synergistic formula designed to nutritionally support the intestinal system. It is a colon stimulant, also referred to as a lower bowel-cleansing formula.

LBS II contains a blend of herbs which stimulate the production of digestive fluids and bile to promote peristaltic action in the colon.

Did you know?

Intestinal health is fundamental to the overall good health of the body. Ideally, people should have an adequate bowel movement once a day, but many years on of highly refined Western diet may have made that goal impossible for many.

A high-fibre diet and more liquids with herbal aids will stimulate regularity. Walking daily strengthens abdominal muscles and promotes healthy intestinal function.

NSP Advantage

100 capsules. Herbal laxative combination.

Ingredients: 205 mg of cascara sagrada (*Rhamnus purshiana*) bark, 84 mg buckthorn (*Rhamnus frangula*) bark, 72 mg of licorice (*Glycyrrhiza glabra*) root, and 12 mg of turkey rhubarb (*Rheum officinale*) root.

Other Ingredients: ginger (*Zingiber officinale*) root, capsicum (*Capsicum annuum*) fruit, couch grass (*Agropyron repens*) herb, oregon grape (*Berberis aquifolium*) root, and red clover (*Trifolium pretense*) tops. Contains naturally-occurring amounts of calcium, fiber, phosphorus and sodium.

Recommendation: Take one capsule three times daily with a meal.

CAUTION: Do not consume Oregon Grape during pregnancy or while nursing.

Features & Benefits

- Traditional Herbal Laxative.
- Helps fight constipation.

LBS II

DIN 02148250, 100 Capsules, No de stock 994-0

LBS II est une excellente formule synergique conçue pour soutenir le système intestinal de façon nutritionnelle. Il s'agit d'un stimulant intestinal, aussi connu comme formule nettoyante pour le côlon.

LBS II contient un mélange d'herbes qui stimulent la production de sucs gastriques et de bile pour promouvoir l'action péristaltique dans le côlon.

Saviez-vous que?

La santé de l'intestin est fondamentale pour la bonne santé globale du corps. Idéalement, les gens devraient aller à la selle au moins une fois par jour, mais de nombreuses années d'un régime alimentaire hautement raffiné peut empêcher nombre de gens d'atteindre cet objectif.

Un régime riche en fibres et plus de liquide avec des herbes stimuleront la régularité. La marche quotidienne renforce les muscles abdominaux et favorise la santé intestinale.

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes laxatives.

Ingrédients: 205 mg d'écorce de cascara sagrada (*Rhamnus purshiana*), 84 mg d'écorce de nerprun (*Rhamnus frangula*), 72 mg de racine de réglisse (*Glycyrrhiza glabra*) et 12 mg de racine de rhubarbe de Turquie (*Rheum officinale*)

Autres ingrédients: racine de gingembre (*Zingiber officinale*), fruit du capsicum (*Capsicum annuum*), chiendent (*Agropyron repens*), racine de mahonia à feuilles de houx (*Berberis aquifolium*) et tête de trèfle rouge (*Trifolium pretense*).

Mode d'emploi: Prendre une capsule au repas trois fois par jour.

AVERTISSEMENT: Ne pas consommer de mahonia à feuilles de houx si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

Caractéristiques et Bienfaits

- Laxatif traditionnel à base d'herbes.
- Aide à combattre la constipation.